
 

Interpellation  

Till ansvarigt kommunalråd Sara Wettergren om att tillgodose elevens rätt till 
skolplats i resursskola 
 

Efter sommaren står över 140 elever med rätt till en plats på resursskola utan en sådan i Malmö. 
För inte så länge sedan vände sig Malmö mot diskriminering till stadens ledande politiker med 
anledning av ett högt antal diskrimineringsärenden i staden. Ärendena rör barn som inte får rätt 
skolanpassningar i skolan. Tyvärr hörsammas inte deras nödrop och barn med rätt till resursklass 
får fortfarande inte sina behov tillgodosett. Att det sker en systematisk diskriminering av barn 
med funktionsnedsättning i Malmös grundskolor samtidigt som grundskolenämnden beräknas gå 
med ett överskott på 50 miljoner kronor är under all kritik. När barn som inte får plats på 
resursskolan istället ska få en anpassning i sin aktuella skola så innebär det att kostnaden landar 
på aktuell skola. Detta innebär alltså att rektorn tvingas att be personalen att utföra fler 
arbetsuppgifter men utan att rätt resurser finns på plats. 

Ett av kommunens målområden är att Malmö ska vara en jämlik stad för alla. Vidare säger styret 
att alla invånare ska ha lika rättigheter och att staden ska arbeta strukturerat och målinriktat mot 
alla former av diskriminering, det görs inte i grundskolan. Det är viktigt att grundskolenämnden 
faktiskt arbetar utifrån kommunens uppsatta målområden och utgår från de mänskliga 
rättigheterna. När styret säger att varje person har samma värde och rättigheter så måste man 
även räkna in barn med behov av särskilt stöd. 

 

Vi ställer därför följande fråga: 
 

Hur ska ansvarigt kommunalråd tillse att korrekt ekonomisk kompensation tillförs de skolor där 
elever som bedömts behöva plats i resursskola men ej fått det? 

Jag önskar inget skriftligt svar.  

Malmö 2025-06-05 

Anfal Mahdi (V)    
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